
اجتماع بزرگ امت رسول ا... با حضور استاندار در تایباد برگزار شد
کلثومیــان/ اجتمــاع بــزرگ امت 
رسول ا... به مناسبت هفته وحدت 
در سالن خلیج فارس تایباد باحضور 
استاندار خراســان رضوی و امامان 
جمعه تشــیع وتســنن و فرمانداران 
وعلمــای شهرســتان هــای تلفیقی 
همجــوار برگــزار شــد. به گــزارش 
خراسان رضوی، استاندار به عنوان 
سخنران ویژه مراسم  گفت: وحدت 
مثل نور است ،  در سایه وحدت است 
که به رشد و تعالی می رسیم  درسایه 
وحدت توان و انــرژی ها تقویت می 
شــود و هم افزایی صورت می گیرد  
و فضــای آرام وامن ایجاد می شــود 
، رهبــری معظــم انقــاب تاکیــد بر 
وحــدت دارند ، بایــد درک کنیم که 
وحدت آفــت هایی دارد کــه آفت ها 
باید کنار گذاشته شود ، تا در نتیجه 
وحــدت  همدیگــر را کمــک کنیم. 
یعقوبعلی نظری گفــت: به رغم این 
که وحــدت نیاز زیرســاختی جامعه 
اســت ، چرا دچار تفرقه می شویم ؟ 
منیت و فردگرایی یکی از آفت های 
وحدت اســت. از وحدت، پیام تقدم 
دیگران برخود را دریافت می کنیم 
، شــرط جلوگیری از تفرقــه عبور از 
خودگرایــی اســت ، وی افــزود: بــه 
اشــتراکات تمرکز داشــته باشید نه 
برموضوعات تفرقه، از جزئیات عبور 
کنید و کلیات را مهم بشمارید، چرا 
کــه مشــترکات و کلیــات راهبردی 
در آموزه های دینی داریم.  مشــکل 
وقتی ایجاد می شود که به جزئیات 
مــی پردازیــم. وی گفت: امــروز در 
نظام مقدس جمهوری اسامی باید 
به وحدت نگاه عملی داشته باشیم،  

هر زبانی که موضوعات تفرقه افکن 
از آن خــارج شــود محکــوم اســت. 
وی به اغتشاشــات اخیــر در جامعه 
اشاره و اظهارکرد :وحدت بین علما 
و مســئولان در اســتان درحــوادث 
اخیر باعث افتخــار بود ، اگــر اتفاق 
جزئــی هــم پیــش آمــد ،  راه بــرون 
رفت از آن را با وحــدت پیدا کردیم. 
اســتاندار خراســان رضــوی افزود: 
دنیای استکبار رصد می کند ،  هرجا 
تفرقه ای ایجاد شود ، سعی می کند 
اهداف شوم خودش را با ضربه زدن 
به پیکره وحدت پیــاده  کند، تجربه 
داریم وتاریخ گواه است ، هرجریانی 
که آمریکا واسرائیل از آن حمایت می 
کنند ، خیرخواه ملت ایران نیست ، 
نظری گفت :استکبار دنبال چپاول 
سرمایه کشورهای اسامی نیست 
وقصد دارد ، کشورهای اسامی رابه  
گاو شــیرده تبدیل کند،هوشــیاری 
وموضع گیری به جا وبه موقع لازمه 
کار  نخبگان اســت ، جایــی که لازم 
اســت حرف بزنیم وجایی که اقتضا 
می کند سکوت کنیم ، اگر این گونه 
نباشــد به وحدت ضربه مــی خورد.

مولــوی یعقوبــی، امام جمعــه اهل 

سنت ســمنگان نیز در این اجتماع 
به نقش وحدت در پیشرفت جوامع 
بشــری اشــاره کرد و گفت :وحدت 
مهم تریــن معروف سیاســی وتفرقه 
مهــم تریــن منکر سیاســی اســت. 
اســام بــر وحــدت اســامی برای 

پیشرفت جوامع تاکید دارد .

خوب نیست عده ای چپاول 	 
کنند  وعده ای نگاه کنند

در ایــن اجتمــاع حجــت الاســام 
والمسلمین ملکی امام جمعه تایباد 
با تبریک میاد پیامبــر )ص( و امام 
صــادق )ع( و تبریک هفتــه وحدت 
اظهارکرد: یکی از بهترین جلسات، 
وحــدت  جلســات  هــا،  ونشســت 
مــردم ومســئولان تشــیع وتســنن 
اســت،حضور مردم در صحنه های 
مختلف موثــر ومغتنم اســت. امروز 
به دولت جدیــد امیدواریم  و از آقای 
استاندار  می خواهیم که دوغارون 
را دریابیــد ، ۴تــا ۵هــزار نفــر بیکار 
داریم . خوب نیســت ، عــده زیادی 
بخورند وچپاول کنند و عده ای نگاه 
کنند. برکت این هفته باید حل این 

معضل با حضورتان باشد.
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در پنجاه و نهمین جلسه علنی شورای شهر کاشمر مطرح شد

معضل چند ساله میدان عرضه دام کاشمر در آستانه سامان دهی
مهدیان/ موضوع میدان عرضه دام کاشــمر که به دلیل 
نبــود مدیریــت مناســب و ارائه خدمــات به یــک معضل 
چندین ساله تبدیل شــده اســت، پس از چندین جلسه 
مشــترک فرمانــداری، جهادکشــاورزی، شــهرداری و 
شــرکت تعاونی دامداران در جلســه علنی شورای شهر 
مطرح شد تا با تصویب اعضای شورا این مجموعه سامان 
دهی شود. به گزارش خراســان رضوی، رئیس شورای 
شهر کاشمر در پنجاه و نهمین جلســه علنی این شورا با 
اشاره به برگزاری جلســات متعدد برای رسیدگی و حل 
مشــکات موجود در خصوص مدیریت و ارائه خدمات و 
رفع اختاف بین شــهرداری و شرکت تعاونی دامداران 
گفت: در آخرین جلسه ای که به میزبانی جهادکشاورزی 
کاشمر برگزار شد، خواســته ها و راهکارهایی پیشنهاد 
شده است. مرادزاده با بیان این که گردانندگان، مراجعه 
کنندگان و متولیان میدان دام از وضعیت فعلی ناراضی 
هستند، افزود: با توجه به این که نظارت و ارائه خدمات 
در میادین عمومی بر عهده شــهرداری اســت، ضروری 
است در این باره یک تصمیم عملی برای ارتقای خدمات 
و کاهش نارضایتی ها گرفته شود.مدیر جهاد کشاورزی 
کاشــمر نیز در این جلســه با تقدیر از همت شــهرداری و 
شورای شــهر کاشــمر برای اعمال تغییرات در راستای 
سامان دهی کشتارگاه گفت: امیدواریم با رفع نواقص و 
تامین امکانات و تجهیزات، کشتارگاهی در شأن منطقه 
ترشیز داشته باشیم.شجیعی با اذعان بر این که موضوع 
میدان دام کاشمر به یک قصه پرغصه تبدیل شده است، 
افزود: تاکنون جلسات متعددی در این خصوص برگزار 
شــده، اما خروجی و نتیجه ای نداشته است. وی با بیان 
این که مجوزی که جهاد کشاورزی برای فعالیت میدان 
دام صادر کرده به نام شرکت تعاونی دامداران و مالکیت 
آن متعلق به این مجموعه است، خاطرنشان کرد: بنا به 
شرایط بر اساس صورت جلسه ای در سال ٩٧ مدیریت 
میدان عرضه دام به شــهرداری واگذار شــد تا درآمد آن 
با نســبت ٣٠ بــه ٧٠ بین شــهرداری و شــرکت تعاونی 
دامــداران توزیع شــود.مدیر جهاد کشــاورزی کاشــمر 
با اذعان بر این که باگذشــت حدود پنج ســال همچنان 

مشــکل مدیریتی و اختــاف بیــن شــهرداری و تعاونی 
دامداران پابرجاست، تصریح کرد: باوجود تورم و افزایش 
هزینه ها اجاره گاش ها با نرخ مصوب سال ٩٧ بین ١٢٠ 
تا ١۵٠ هزار تومان است، در حالی که اجاره ماهانه باید 
بین ١.۵ تا ٢ میلیون تومان باشد.وی با تاکید بر این که 
در جلسه اخیر سه پیشنهاد برای رفع مشکات و سامان 
دهی میدان دام مطرح شد، گفت: اول این که میدان دام 
از ســوی اتحادیه به شهرداری واگذار شــود و شهرداری 
ضمن توســعه فضای موجود، خدمــات را افزایش دهد.
شجیعی واگذاری میدان دام به تعاونی دامداران و متعهد 
کردن این مجموعه به توســعه فضا و ارتقــای خدمات را 
دومین راهکار دانست و تصریح کرد: راهکار سوم نیز این 
که شهرداری با گرفتن موافقت شرکت تعاونی دامداران 
مبنی بر باطل کــردن مجوز، بــه دریافت مجــوز جدید و 
احداث فضای جدید برای میدان عرضه دام اقدام کند. 
مدیرعامل شــرکت تعاونی دامداران کاشــمر نیز گفت: 
در سال ٧٩ پس از دریافت پروانه تاسیس با خرید زمین 
و انجام ساخت و ساز در سال ٨١ در محل جدید و خارج 
از شــهر، میدان عرضه دام را آماده بهره برداری کردیم. 
اگر چــه در زمــان جانمایــی محل جدیــد به دلیــل نبود 
انشعابات با مکان ایجاد آن مخالف بودیم اما بنا به وعده 
مسئولان وقت برای تأمین انشعابات آب و برق مجموعه 
را احداث کردیم.محمدحسن عیسایی با بیان این که در 
بدو شــروع به کار میدان به دلیل نزدیک بودن مجموعه 
به کشتارگاه دام و بهره مندی از انشــعابات آن مدیریت 
هر دو مجموعه به تعاونی دامداران واگذار شــد، افزود: 
بعد از مدتــی به دلیل هزینــه های هنگفت کشــتارگاه، 
مدیریــت دو مجموعه بر اســاس قــرارداد مشــارکتی به 
شــهرداری واگذار و مقرر شد که شــهرداری ٧٠ درصد 
درآمد حاصل از میــدان را به تعاونــی پرداخت کند.وی 
بیان کرد: شهرداری نه تنها در این مدت مبلغی پرداخت 
نکرده بلکه ریالی در مجموعه هزینه نکرده است. میدان 
عرضه دام به دلیل نبود مدیریــت، درآمدی ندارد و طی 
این سال ها بارها خواستار افزایش اجاره گاش ها بودیم 

اما اقدامی انجام نشده است.

مدیر عامل شهرخودرو از موافقت اداره کل ورزش و هیئت فوتبال برای خروج امتیاز تیم شهرخودرو  از استان خبر داد

آن چه را که در این روزها بر فوتبال مشهد می گذرد می توان به منزله 
پایانی تلخ و مرگ موقت فوتبال حرفه ای در این دیار دانست. شهری 
که مامن بسیاری از اســتعدادهای فوتبالی شهرهای استان های 
خراسان رضوی، شمالی و جنوبی و حتی برخی استان های دیگر 
بود و نماینده آن سه سال قبل با کسب عنوان چهارم لیگ برتر کشور، 
جواز حضور در لیگ قهرمانان آسیا را به دست آورد، اکنون رکورددار 
باخت و گل خورده در لیگ دسته اول فوتبال کشور است و آینه دق 
فوتبال دوستان این دیار شده است. در حقیقت سال ١۴٠١ را باید 
به عنوان سالی سیاه برای فوتبال مشهد نام گذاری کرد. سالی که 
تیم فوتبال شــهر خودرو پس از ســقوط از لیگ برتر به دسته اول با 
بحرانی ادامه دار در انتقال مالکیت و پیدا کردن حامی مالی مواجه 
شد و سپس با پنجره بسته نقل و انتقال و البته دروازه همواره باز در 
برابر تیم های رقیب موجب تحقیر فوتبال دیاری شــد که فهرست 
بازیکنان افتخارآفرین آن بسی بلندبالاست. تاسف بار این که اکنون 
متولیان ورزش و فوتبال در این استان به دنبال واگذاری این طفل 
سر راهی به استان های دیگر هســتند. پیش از این نیز خبر انتقال 
مالکیت پیام به عنوان یک تیم ریشــه دار مشهدی که هم اکنون در 

دسته دوم به سر می برد، به خارج از استان مخابره شد.
اکنون روی سخن با مسئولان ارشد استان است. ورزش قهرمانی 
یکی از مهم ترین عناصر هویت بخش جوامع است. تیم های محلی 
و اســتان های مختلف با تشــکیل تیم های ورزشــی در رشته های 
پرطرفدار مثل فوتبال، عاوه بر تشویق جوانان به ورزش و به تبع آن 
دور کردن این بخش از جامعه از آسیب هایی نظیر اعتیاد و مفاسد 
اخاقی، عرصه ای برای نشــاط اجتماعــی و ایجاد هویت محلی و 
منطقه ای است. از همین رو می بینیم در استانی مانند کرمان که 
ســال ها هیچ نماینده ای در لیگ برتر نداشت، اکنون سه نماینده 
حضور دارند و بسیاری از مقامات محلی استان آذربایجان شرقی 
 و حتی نمایندگان تبریــز در مجلس از تیم تراکتورســازی حمایت 
می کنند.  مسئولان استان گیان برای بازگرداندن ملوان به لیگ 
برتر فعال می شوند و در برخی اســتان ها رایزنی هایی برای خرید 
امتیاز تیم هــای لیگ برتر و حتی دســته یک صورت مــی گیرد اما 
فوتبال در این اســتان به قهقرا می رود و با کمال تاســف مسئولان 

تماشاگر این وضعیت هستند.
واقعا نمی توان دغدغه بهبود وضعیت اجتماعی و کاهش آسیب های 
اجتماعی در استان را داشت اما در قبال پرتماشاگرترین ورزش آن 
بی تفاوت بود. نمی توان در قبال هویت بخشی و تزریق روحیه نشاط 
اجتماعی به جوانان این دیار دنبال راهکار بود اما در قبال مرگ فوتبال 
حرفه ای در آن سکوت کرد. امروز صدای مرگ فوتبال حرفه ای در 

مشهد شنیده می شود. آیا مسئولان این صدا را می شنوند؟

آقایان! صدای مرگ 
فوتبال حرفه ای در مشهد 

را می شنوید؟

یادداشت

حسن زاده

معاون سردبیر

کاهش 1۳ درصدی 
تولید سیمان در استان

رئیس اداره صنایع معدنی 
سازمان صمت استان خبر داد:

 صفحه۳

 صفحه4


